
 

 

                 Ορθή Επανάληψη  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ       (ως προς το εσφαλμένο Φεβρουαρίου 2018 -  

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ             στο ορθό-Φεβρουαρίου 2019)  

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ                   ΑΔΑ: Ω89ΔΩΗ3-Η60 
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ       Αριθμ. Πρωτ:  972/17-01-2019 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  1ης/2019 Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 2 

 

ΘΕΜΑ:  Συζήτηση και λήψη απόφασης σχετικά με αγωγές των εργαζόμενων Δήμου Χαϊδαρίου.  

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την  16
η
 του μήνα Ιανουαρίου του έτους 2019 ημέρα της 

εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 20:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με αριθ. 
πρωτ  672/11-01-2019, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος στις  11-01-

2019 και στον κ.  Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό 

Κατάστημα. 
 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών βρέθηκαν 

παρόντα  είκοσι επτά (27) ήτοι: 

 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη  
  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  Απούσα 

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη  

Απούσα 

31. Ι. Κέντρης Απών 

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα      23. Ε. Ντηνιακός   32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής   

7. Κ.Βορέας  16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου   

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς Απών 17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά  Απούσα  

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Ο  κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Μεταβολές:  
Πριν τη συζήτηση των θεμάτων ο κ. Πρόεδρος εισηγήθηκε για την εκτός ημερησίας διάταξης συζήτηση του εξής θέματος   

ως κατεπείγον: 1. Έγκριση όρων και προϋποθέσεων για την εφαρμογή ολοκληρωμένου προγράμματος εναλλακτικής 

διαχείρισης μεταχειρισμένων ενδυμάτων και υποδημάτων στην περιοχή του Δήμου Χαϊδαρίου . Το Δημοτικό Συμβούλιο- 

ομόφωνα-εγκρίνει την ένταξη του  θέματος, το  οποίο και θα αποτελέσει  το 8
ο 

 θέμα της ημερησίας διάταξης (Ν. 
3852/2010 άρθρο 67 παρ.7). 

Αποχωρήσεις:  

Ο Δημοτικός Σύμβουλος  κ. Κ. Ασπρογέρακας  αποχώρησε από τη συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 2
ου

 θέματος.   

 

 



 

 

 

 Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εισηγούμενος το 2
ο
  (πλέον)  θέμα έθεσε υπόψη του Σώματος,  τις  υπ΄ πρωτ.: 

23894/21.12.2018 και 942/16.01.2019 αιτήσεις σχετικά με α) αρ. καταθ.115310/ 3036/2018 (αγωγή των Μαρούκα 

Ιωάννα κ.λ.π. σύνολο 52 εργαζόμενοι) και  β) αρ. καταθ. 522600/682/2017 (αγωγή των Μπερδέ Θεώνη κ.λ.π. 

σύνολο 4 εργαζόμενοι) αγωγές  εργαζομένων  του Δήμου Χαϊδαρίου (επισυνάπτονται  της παρούσας) στις  οποίες 

αναφέρονται τα εξής: 

 

 

α) ΑΙΤΗΣΗ 

 
Όπως γνωρίζετε, έχουμε ασκήσει την από 06-12-2018 (Γ.Α.Κ.115310 / Ε.Α.Κ. 3036/2018 ) κατά του Δήμου 

Χαϊδαρίου, με την οποία ζητήσαμε να αναγνωριστεί ότι οι διαδοχικές συμβάσεις μας ορισμένου χρόνου 

αποτελούν μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αόριστου χρόνου και να υποχρεωθεί ο Δήμος να μας 

απασχολεί δυνάμει της ως άνω αναγνωρισθείσας σύμβασης καταβάλλοντας μας τις νόμιμες αποδοχές μας. 

 Η ως άνω αγωγή μας έχει προσδιοριστεί να συζητηθεί την 6.2.2019 πινάκιο ΚΓ, αρ. 12 ενώπιον του 

Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών.  

Στα πλαίσια των ως άνω και δεδομένου ότι θεωρούμε πως το αίτημα μας για την μετατροπή των 

συμβάσεων μας σε μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αόριστου χρόνου είναι δίκαιο, καθώς 

απασχολούμαστε με διαδοχικές συμβάσεις στους παιδικούς σταθμούς του Δήμου μας, προσφέροντας τις 

υπηρεσίες μας δίνοντας καθημερινά τον καλύτερο μας εαυτό, παρακαλούμε όπως εκφράσετε εγγράφως τη 

συναίνεση του νομικού σας προσώπου στο αίτημά μας.  

Ειδικότερα ζητούμε να εκδώσετε απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου Σας με την οποία να δίνετε 

εντολή στον πληρεξούσιο δικηγόρο που θα ορίσετε για να παρασταθεί ενώπιον του Δικαστηρίου στις 

6.2.2019 ή σε οποιαδήποτε μετ’ αναβολή δικάσιμο ή σε οποιαδήποτε δικάσιμο θα οριστεί με κλήση κατόπιν 

ενδεχόμενης ματαίωσης της αγωγής μας ή σε περίπτωση παραίτησης από την ως άνω αγωγή μας με νέα 

αγωγή μας με όμοια ιστορική και νομική βάση σε οποιαδήποτε δικάσιμο αυτή πρόκειται να οριστεί όπως 

συναινέσει – συνομολογήσει – αποδεχτεί ρητά το αίτημα της αγωγής μας εν συνόλω στην ιστορική και 

νομική του βάση, κατ ‘ άρθρο 298 ΚπολΔ, σε συνδυασμό με το άρθρο 297 ΚπολΔ, ώστε το δικάσαν 

Δικαστήριο να δεσμεύεται από την ως άνω αποδοχή της αγωγής. 

 

β) ΑΙΤΗΣΗ 

 
Όπως γνωρίζετε, έχουμε ασκήσει την από 30-03-2017 (με αρ. καταθ. 522600 /682/2017 ) κατά του Δήμου 

Χαϊδαρίου, με την οποία ζητήσαμε να αναγνωριστεί ότι οι διαδοχικές συμβάσεις μας ορισμένου χρόνου 

αποτελούν μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αόριστου χρόνου και να υποχρεωθεί ο Δήμος να μας 

απασχολεί δυνάμει της ως άνω αναγνωρισθείσας σύμβασης καταβάλλοντας μας τις νόμιμες αποδοχές μας. 

 Η ως άνω αγωγή μας κατόπιν διαδοχικών αναβολών έχει προσδιοριστεί να συζητηθεί την 8.2.2019 

πινάκιο ΚΓ, αρ. 12 ενώπιον του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών.  

Στα πλαίσια των ως άνω και δεδομένου ότι θεωρούμε πως το αίτημα μας για την μετατροπή των 

συμβάσεων μας σε μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αόριστου χρόνου είναι δίκαιο και 

ανταποκρίνεται στις πραγματικές συνθήκες εργασίας μας, καθώς απασχολούμαστε με διαδοχικές συμβάσεις 

σε νομικά πρόσωπα αρχικά και στη συνέχεια κατόπιν επιγενόμενων συγχωνεύσεων-καταργήσεων των 

νομικών προσώπων του Δήμου μας, στον ίδιο τον Δήμο Χαϊδαρίου, προσφέροντας τις υπηρεσίες μας 

δίνοντας καθημερινά τον καλύτερο μας εαυτό, στα ακόλουθα καθήκοντα: Η πρώτη εξ ημών ΠΕ 

Νηπιαγωγός, η 2
η
 εξ ημών ΔΕ Βοηθός Βρεφονηπιοκόμου, η 3

η
 εξ ημών ΠΕ Νηπιαγωγός και η 4

η
 εξ ημών 

ΤΕ Μουσικός. Γι΄αυτό σας παρακαλούμε όπως εκφράσετε εγγράφως τη συναίνεση Σας στο αίτημά μας . 

Ειδικότερα ζητούμε να εκδώσετε απόφαση του Δημοτικού Συμβούλιου Σας με την οποία να δίνετε εντολή 

στον πληρεξούσιο δικηγόρο που θα ορίσετε για να παρασταθεί ενώπιον του Δικαστηρίου στις 8.2.2019 ή σε 



 

 

οποιαδήποτε μετ’ αναβολή δικάσιμο ή σε οποιαδήποτε δικάσιμο θα οριστεί με κλήση κατόπιν ενδεχόμενης 

ματαίωσης της αγωγής μας ή σε περίπτωση παραίτησης από την ως άνω αγωγή μας με νέα αγωγή μας με 

όμοια ιστορική και νομική βάση σε οποιαδήποτε δικάσιμο αυτή πρόκειται να οριστεί όπως συναινέσει – 

συνομολογήσει – αποδεχτεί ρητά το αίτημα της αγωγής μας εν συνόλω στην ιστορική και νομική του βάση, 

κατ ‘ άρθρο 298 ΚπολΔ, σε συνδυασμό με το άρθρο 297 ΚπολΔ, ώστε το δικάσαν Δικαστήριο να 

δεσμεύεται από την ως άνω αποδοχή της αγωγής. 

 

 
Εν συνεχεία το λόγο έλαβε ο κ. Δήμαρχος ο οποίος μεταξύ άλλων ανέφερε: 

 

Οι παιδικοί σταθμοί του Δήμου μας αποτελούν μία από τις πιο σημαντικές δομές της Κοινωνικής Υπηρεσίας. 

Θεωρούμε ότι η προσχολική αγωγή είναι βασική ανάγκη όλων των παιδιών και  ένας πολύς σημαντικός παράγοντας για 

την ομαλή ψυχοσωματική ανάπτυξη τους, δυστυχώς όμως είναι πια κοινός τόπος ότι από το Κράτος δεν αντιμετωπίζεται 

ως τέτοια.  

Σύμφωνα με τα επίσημα στοιχεία, οι παιδικοί σταθμοί ξεκίνησαν και φέτος τη λειτουργία τους και παρά τις όποιες 

εξαγγελίες και διαβεβαιώσεις της κυβέρνησης, χιλιάδες παιδιά απορρίφθηκαν από το πρόγραμμα ΕΕΤΑΑ, ενώ χιλιάδες 

είναι και φέτος τα «τυχερά» παιδιά του vοucher που ποτέ δεν βρήκαν θέση σε παιδικό σταθμό. Ακόμη περισσότερα τα 

νεαρά νοικοκυριά που δεν «πληρούν» τις προϋποθέσεις να κάνουν αίτηση ή να ενταχθούν στο πρόγραμμα. Ενώ πολλοί 

από τους «τυχερούς» γονείς που θα εγγράψουν το παιδί τους σε κάποια δομή, θα κληθούν να πληρώσουν και τροφεία, 

την ώρα που το οικογενειακό εισόδημα συνεχώς μειώνεται.  

Πρόσφατα, η αναπληρώτρια υπουργός Εργασίας δήλωσε ότι στόχος της κυβέρνησης είναι «το 2019 να ανοίξουν 

συνολικά 1.800 σταθμοί και να δημιουργηθούν συνολικά 45.000 νέες θέσεις», πολύ λιγότερες ακόμα και από αυτόν τον 

αριθμό των παιδιών που αποκλείστηκαν φέτος. Εάν και όποτε αυτές οι υποσχέσεις υλοποιηθούν, θα αφορούν και πάλι 

σε ένα μικρό ποσοστό των παιδιών και σε δομές ευκαιριακές που θα λειτουργήσουν από τις περίφημες ΚΟΙΝΣΕΠ και 

τους ιδιώτες. 

Είναι γνωστό σε όλους αλλά και στο Δήμο μας, ότι οι εργαζόμενοι, όλων των ειδικοτήτων, που στελεχώνουν τις 

εν λόγω δομές, δεν επαρκούν. Η «απαγόρευση» των προσλήψεων συνεχίζεται… και οι ανάγκες, αν και είναι μόνιμες και 

διαρκείς, γίνεται προσπάθεια να καλυφθούν με συμβασιούχους!  Ένα μέρος των εργαζομένων καλύπτεται με τα 8μηνα 

του ΟΑΕΔ, ενώ οι περισσότεροι εργαζόμενοι είναι ενταγμένοι στο πρόγραμμα ΕΕΤΑΑ, και κάθε χρόνο, ανάλογα με τον 

αριθμό των παιδιών του προγράμματος, η παραμονή τους στην εργασία είναι «στον αέρα» και εξαρτάται από τον αριθμό 

των παιδιών που θα επιλέξουν τη συγκεκριμένη δομή.  

 Η αλλαγή του τρόπου χρηματοδότησης, με την χρηματοδότηση της δομής να πηγαίνει στα χέρια των 

ενδιαφερομένων γονιών (voucher) μόνο τυχαία δεν είναι. Εξασφαλίζει ότι τα ευρωπαϊκά κονδύλια και προγράμματα θα 

εξυπηρετήσουν το στόχο τους, θα απαλλάξουν το κράτος από τη χρηματοδότηση βασικών τομέων και υπηρεσιών του 

δημοσίου ακόμα και των κοινωνικών δομών όπως είναι οι παιδικοί σταθμοί. 

Το ζήτημα των παιδικών σταθμών είναι σοβαρό και απασχολεί από την πρώτη στιγμή την παρούσα 

Δημοτική Αρχή.  Κανένας και για κανέναν λόγο δεν μπορεί να παίζει με το μέλλον των παιδιών μας. Η Προσχολική 

Αγωγή δεν είναι προνόμιο όσων μπορούν να πληρώσουν για αυτή, ούτε παροχή πτωχοκομείου που απευθύνεται σε 

όσους ζουν σε συνθήκες φτώχειας. Είναι βασική ανάγκη όλων των παιδιών, απαραίτητη προϋπόθεση για την ομαλή 

ανάπτυξη της προσωπικότητάς τους. 



 

 

Η Δημοτική Αρχή Χαϊδαρίου στηρίζει σταθερά τα δίκαια αιτήματα των εργαζομένων  και το έχει αποδείξει 

έμπρακτα  τα προηγούμενα χρόνια με την στάση της, αφού στάθηκε δίπλα στους εργαζόμενους σε κάθε 

διεκδίκησή τους, συνδικαλιστική ή δικαστική.  

Με τα δεδομένα αυτά η Δημοτική Αρχή δηλώνει ότι θεωρεί δίκαιη την δικαστική διεκδίκηση των 56 

εργαζομένων στους Παιδικούς Σταθμούς του Δήμου, οι οποίοι έχουν ασκήσει αγωγές ενώπιον του Μονομελούς 

Πρωτοδικείου Αθηνών, οι οποίες συζητούνται για τους μεν 52 εργαζόμενους στις 6/2/2019  και για τους λοιπούς 4 

στις 8/2/2019 και με την οποία ζητούν να αναγνωριστεί ότι οι διαδοχικές συμβάσεις εργασίας ορισμένου χρόνου 

που τους συνδέουν με τον Δήμο αποτελούν μία ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αορίστου χρόνου.  

 

Γι’ αυτό με βάση τα παραπάνω, καλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει ότι: 

 

-Διεκδικούμε αποκλειστικά Κρατικούς Δημόσιους Δωρεάν παιδικούς σταθμούς, με γενναία και 

αποκλειστική χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό.  

- Την μονιμοποίηση όλων των εργαζομένων στους Παιδικούς Σταθμούς, χωρίς όρους και προϋποθέσεις. Τις 

προσλήψεις μόνιμου προσωπικού όλων των αναγκαίων ειδικοτήτων σε παιδαγωγικό, βοηθητικό προσωπικό, με 

πλήρη μισθολογικά – εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα για όλους. 

- Την στήριξη των 56 εργαζομένων στους Παιδικούς Σταθμούς του Δήμου στην δικαστική διεκδίκησή τους, 

προκειμένου να αναγνωριστεί ότι οι διαδοχικές συμβάσεις ορισμένου χρόνου που τους συνδέουν με τον Δήμο μας 

αποτελούν μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αορίστου χρόνου, δεδομένου ότι οι εργαζόμενοι αυτοί 

καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες των παιδικών σταθμών. 

- Την εντολή προς την δικηγόρο  του Δήμου, Αικατερίνη Πετροπούλου, όπως παρασταθεί και εκπροσωπήσει 

το Δήμο ενώπιον του Μονομελούς Πρωτοδικείου Αθηνών, κατά τις δικασίμους της 6
ης

  και 8
ης

  Φεβρουαρίου 2019 

αντίστοιχα, κατά την συζήτηση των από 6-12-2018 (με αριθμό κατάθεσης 115310/3036/2018) και από 30-3-2017 

(με αριθμό κατάθεσης 522600/682/2017) αγωγών και συνομολογήσει το περιεχόμενο και το αίτημα των ως άνω 

αγωγών. 

 

Ακολούθως  ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο αφού άκουσε τον Πρόεδρο και έλαβε υπόψη τις  υπ΄ πρωτ.: 23894/21.12.2018 και 

942/16.01.2019 αιτήσεις  των εργαζομένων καθώς και τα όσα ανέφερε ο κ. Δήμαρχος, συζήτησε διεξοδικά το θέμα Οι 
παρατηρήσεις, θέσεις και προτάσεις των Δημοτικών Συμβούλων κατά την διάρκεια της συνεδρίασης, καταγράφονται 

πλήρως στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 
Συνεπώς μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης, το Δημοτικό Συμβούλιο. 

 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  
 
 

-Διεκδικούμε αποκλειστικά Κρατικούς Δημόσιους Δωρεάν παιδικούς σταθμούς, με γενναία και 

αποκλειστική χρηματοδότηση από τον κρατικό προϋπολογισμό.  

- Την μονιμοποίηση όλων των εργαζομένων στους Παιδικούς Σταθμούς, χωρίς όρους και προϋποθέσεις. Τις 

προσλήψεις μόνιμου προσωπικού όλων των αναγκαίων ειδικοτήτων σε παιδαγωγικό, βοηθητικό προσωπικό, με 

πλήρη μισθολογικά – εργασιακά και ασφαλιστικά δικαιώματα για όλους. 

- Την στήριξη των 56 εργαζομένων στους Παιδικούς Σταθμούς του Δήμου στην δικαστική διεκδίκησή τους, 

προκειμένου να αναγνωριστεί ότι οι διαδοχικές συμβάσεις ορισμένου χρόνου που τους συνδέουν με τον Δήμο μας 



 

 

αποτελούν μια ενιαία σύμβαση εξαρτημένης εργασίας αορίστου χρόνου, δεδομένου ότι οι εργαζόμενοι αυτοί 

καλύπτουν πάγιες και διαρκείς ανάγκες των παιδικών σταθμών. 

 

- Αποδέχεται ρητά   τις  υπ΄ πρωτ.: 23894/21.12.2018 και 942/16.01.2019 αιτήσεις για τις με  α) αρ. καταθ.115310/ 

3036/2018 (αγωγή των Μαρούκα Ιωάννα κ.λ.π. σύνολο 52 εργαζόμενοι) και  β) αρ. καταθ. 522600/682/2017 (αγωγή 

των Μπερδέ Θεώνη κ.λ.π. σύνολο 4 εργαζόμενοι) αγωγές  εργαζομένων  του Δήμου Χαϊδαρίου εν συνόλω και 

εξουσιοδοτούμε την  Νομική Σύμβουλο και πληρεξουσία δικηγόρο του Δήμου Χαϊδαρίου κα  Κατερίνα Πετροπούλου ΑΜ 

ΔΣΑ  15055 δικηγόρο Αθηνών, όπως παρασταθεί και εκπροσωπήσει το Δήμο ενώπιον του Μονομελούς Πρωτοδικείου 

Αθηνών, κατά τις δικασίμους της 6
ης

  και 8
ης

  Φεβρουαρίου 2019 αντίστοιχα, κατά την συζήτηση των ως άνω αγωγών. 

                                                              

 

   Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ   ΤΑ ΜΕΛΗ 

                  (Υπογραφή)           (Υπογραφή)           (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  17-01-2019 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


